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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The packaging system

Protects flat glass and simplifies logistics

Glass-wrap is the packaging system that protects flat glass from damage and simplifies transport, handling, warehousing and site storage.

In doing so it substantially reduces both direct and indirect costs that occur during these processes.

The standardized modular packaging system made of EPP (Expanded Polypropylene) for multiple use and EPS (Expanded Polystyrene) for single
use, is both ingenious and simple at the same time. What’s more, whilst driving down cost, both plastics are 100% recyclable and eco-friendly at the
same time.

Its design creates extremely high static and dynamic pressure resistance and ensures that all edges and corners of the glass sheet(s) are well
protected under all circumstances.

The outer edge and corner profiles are made from elastic yet very strong closed cell foam with an integrated strengthening profile.

This is combined with an inner retaining profile around the edges of the glass further increasing impact resistance.

Company Profile of Glass-wrap®

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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